
Bestyrelsesmøde tirsdag  den 26. april kl. 1900 hos Troels på Georgsmindevej 43. 

 

Tilstede: Hjalti, Mette, Mikkel, Søren og Troels. 

 

Dagsorden: 

 

1) Siden sidst: 

 

Reparation af vejene: NCC er på vej, de er forsinkede pga. regnvejr. 

 

Forsikringer: Bestyrelsen har tegnet to nye forsikringer. En bestyrelsesansvarsforsikring, så det enkelte 

bestyrelsesmedlem er sikret mod personligt tab. Og en netbank forsikring, så foreningen er sikret mod 

hacker-angreb i banken. 

 

Vores græs-service mand går snart i gang. Hans pris i 2016 er 16.500,- kr. 

 

Vi får i år igen grundbehandlet vores kantsten og opkørsler, så der ikke gror ukrudt ind under asfalten. 

  

2) Forretningsorden – bestyrelsens interne aftale om samarbejdet. 

 

Forretningsorden vedtaget uden kommentarer. 

 

3) Generalforsamling – evaluering 

 

Generalforsamlingen forløb godt. Bestyrelsens forslag om kontingentforhøjelse blev vedtaget med 18 

stemmer for, 1 imod. Fremover vil det samlede kontingent være 2000,- kr årligt, hvoraf de 750 går til vores 

vejfond. Således vil vi have sparet ca. 1.4 mio. kr op om 10 år. 

 

Vores forslag vedr. vedtægtsændringer kunne ikke vedtages, da der ikke var mødt 2/3 af medlemmerne op. 

Dermed indkalder vi til ekstraordinær generalforsamling ifbm. vores arbejdsdag den 18. juni 2016. 

 

Arrangementet i forsamlingshuset med kaffe, øl, vand og franskbrød var fint. Tak for det. 

 

Og endnu en gang tak til de afgående bestyrelsesmedlemmer, og goddag til de nye. 

 

4) Økonomi  (herunder kasserer – overdragelse af opgaven) 

 

Hjalti og Henrik laver overdragelse af kassererposten i nærmeste fremtid. Hjalti har taget kontakt til vores 

bank for at få fuldmagt til foreningens midler. 

 

Hjalti kontakter Villy (revisor) mhbp. regnskabet fremover. 

 

Kontingentopkrævning udsendes med betaling senest 2. maj. 

 

5) Arbejdsdag/ grill-komsammen/fest – forår/ sensommer? 

 

Vi besluttede at lave arbejdsdag lørdag den 18. juni kl. 9.00, hvor vi starter med kaffe og rundstykker på 

legepladsen. Bestyrelsen laver en to-do liste. Alt efter vejret lægger vi op til grill om aftenen. 

 

Foreløbige opgaver: 



Skraldespand opsættes på legepladsen. 

Rest af telefonpæl i græsplæne fjernes v. boldbane, dækkes m. muld og tilsåes. 

Betonrest fjernes. 

Nabohjælp skilte opsættes på vejene. 

Telefonpæle v. gamle petanquebane fjernes. 

Træer fra små bakker fældes + der etableres græs. 

 

 

6) Nabohjælp. 

Skilte opsættes v arbejdsdag. 

Nabohjælp på hjemmesiden. Mette taler m Tage om indhold. 

Det er altid muligt at melde sig ind i Nabohjælp. Godt at ringe til Mette, så hun kan koordinere, hvilken 

gruppe, man evt. kunne være med i. 

 

7) Evt 

Claus Olesen har grundejerforeningens telt. Hvordan får vi det opbevaret i fremtiden? Mikkel spørger 

Mathias Vandkrog. Ingen i bestyrelsen har plads til opbevaring, så hvis vi ikke kan finde et sted, er vi nødt til 

at forære det væk. 

Forslag: Markedsdag i september – loppedag på legepladsen/ stierne… (hoppeborg, popcorn, stand). Vi 

arbejder videre med forslaget. 

Forslag: Fællesspisning efter generalforsamling næste år. Næste år runder foreningen 45 år. Måske holde 

generalforsamling en lørdag eftermiddag i forsamlingshuset og lave fællesspisning umiddelbart efter. Feks. 

starte kl 16 – og spisning kl. 18. 

 

Legeplads: Mikkel har sørget for nye net til målene. Det ser godt ud! 

 

Mødet slut kl. 20.50. 

 

Ref. Troels. 

 


